

## 法鼓佛學學報徵文稿約

- 一、本學報歡迎學者惠稿。凡與佛教有關之學術性論文，均所歡迎。
- 二、本學報為半年刊，於每年六月及十二月出刊，截稿時間為每年一月一日及七月一日。
- 三、投稿者必須具備曾任或現任國內外大專院校、研究機構之學者身分，或博士班研究生（投稿時請附上在學證明書）。
- 四、來稿均經「法鼓文理學院學術出版委員會」送請專家學者評審，採雙匿名同儕審查（peer review），故文中請勿出現足以辨識作者身分之資訊。委員會依據審查委員之意見，保有決議是否刊登之權力。
- 五、來稿請以中、日、英文為主，中日文論文字數以 10,000-25,000 字為宜；英文論文字數以 8,000-15,000 字為宜。完整稿件請包含以下所列中（日）、英文內容：題目、約 500 字摘要和 2-5 個關鍵詞，並附目次、引用文獻。論文註釋需採隨頁註，如有梵巴藏等特殊字型者，請使用 Unicode 字型。詳細撰寫格式請參考「法鼓佛學學報撰稿格式」。
- 六、本學報不接受一稿數投。來稿一經刊登，即贈送本學報 2 本及抽印本 20 份，本學報不另付稿酬。
- 七、本學報不負責來稿內容之著作權與版權問題（如圖、表及長引文等），請作者先行取得著作權與版權持有者之同意；來稿請勿發生侵害第三人權利之情事，如有抄襲、重製或侵害等情形發生時，概由投稿者負擔法律責任，與本學報無關。
- 八、來稿請填寫「投稿者基本資料表」與「投稿者聲明書」（請至網站：[http://sp.dila.edu.tw/?page\\_id=51](http://sp.dila.edu.tw/?page_id=51) 下載），連同完整稿件電子檔（Word 與 PDF 各一份）e-mail 或郵寄光碟至本學報。

九、來稿經本學報刊登後，作者同意非專屬授權予本學報作下列利用：

1. 以紙本或是數位方式出版。
2. 進行數位化典藏、重製、透過網路公開傳輸、授權用戶下載、列印、瀏覽等資料庫銷售或提供服務之行為。
3. 再授權國家圖書館或其他資料庫業者將本論文納入資料庫中提供服務。
4. 為符合各資料庫之系統需求，並得進行格式之變更。

十、本學報歡迎國內、外各單位之學術期刊相互交換。

十一、本學報聯絡方式如下：

電話：(+886-2) 2498-0707 #5307

電子信箱：ddjbs@dila.edu.tw

地址：20842 新北市金山區西湖里法鼓路 700 號

法鼓文理學院 學術出版組

網址：<http://sp.dila.edu.tw/>

# Dharma Drum Journal of Buddhist Studies

## Article Solicitation

1. The *Dharma Drum Journal of Buddhist Studies* invites scholars to submit academic manuscripts relating to Buddhism.
2. The *Journal* is published semiannually in June and December. The deadlines for submissions are January 1 and July 1.
3. Contributors have to be once teachers or current teachers in universities/colleges at home and abroad, and scholars at research institutes, or Ph.D. Candidate (please provide the certificate of enrollment when contributing articles).
4. The *Journal* is a peer-reviewed journal and reserves the right to edit manuscripts for content and style.
5. Contributions are advised to be made in the languages of Chinese, Japanese, and English. 10,000 to 25,000 words are ideal for those in Chinese and Japanese; 8,000 to 15,000 words are ideal for those in English. Please include the following: article title, a 500-word abstract, five keywords, contents and references. Please use consecutively numbered footnotes at the bottom of each page. For English manuscripts, please double-space. The fonts in all submitted files should be Unicode compatible.
6. The *Journal* does not accept manuscripts which have been published previously. Upon publication, each author will receive two complimentary copies of the *Journal* in which the articles appears, and 20 offprints of the article. The *Journal* does not pay royalties.
7. Contributors should guarantee that the publishing and the granting of the copyright of the current writings does not violate the Copyright Law, Publication Law, or other related laws and decrees. In case contributors violate the previous terms and cause legal conflicts, the responsibility is imposed on contributors completely, not the *Journal*.
8. When sending your manuscripts, please include Contributor's

Information Form and Contributor's Disclaimer (please download it at [http://sp.dila.edu.tw/?page\\_id=51](http://sp.dila.edu.tw/?page_id=51)), and kindly send to us your electronic files (both Word and PDF) or CDs in which your articles appear.

9. If the articles being accepted by the *Journal*, the author hereby grants a non-exclusive license to the *Journal* to:

- (1) Publish the articles by paper or digital format.
- (2) Digital archive, reproduce, transmit publicly by Internet, or authorize users to download, print, browse, or conduct other sales or service providing of database.
- (3) Grant National Central Library or other database providers a sublicense to collect the articles, for the purpose of service providing, in its database.
- (4) Change the format of the articles to meet the system requirement of each database.

10. Domestic and overseas organizations are welcome to establish academic periodical exchanges.

11. This *Journal* can be reached as follows:

Tel: (+886-2) 2498-0707 ext. 5307

E-mail: [ddjbs@dila.edu.tw](mailto:ddjbs@dila.edu.tw)

Address: Scholarly Publishing Section, Dharma Drum Institute of Liberal Arts, No. 700, Fagu Rd., Jinshan Dist. New Taipei City 20842, Taiwan, R.O.C.

Website: <http://sp.dila.edu.tw/>